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Nieuwsbrief nr. 39, 10 november 2023 
Woensdag 8 november 2023 vond in Nijkerk de Algemene Vergadering (AV) van de Federatie van 
Clubs van Past Rotarians plaats. Ruim vijftig personen die ongeveer dertig clubs 
vertegenwoordigden, bespraken daar de belangrijkste zaken van het afgelopen en het komende 
clubjaar. 
 
Bij binnenkomst werd iedereen, zoals ‘altijd’ 
verwelkomd door Betty Wennekes die dit jaar voor de 
laatste keer aanwezig zou zijn. Omstreeks elf uur 
opende voorzitter Rob van de Heijden de vergadering 
en heette niet alleen de aanwezig leden welkom maar 
ook een van de gouverneurs van Rotary Nederland.  
We kunnen – gelukkig – constateren dat de banden 
met Rotary Nederland inmiddels prima zijn en de 
signalen uit het land duiden erop dat ook op lokaal 
niveau de contacten en sfeer meestal goed zijn. Over 
sfeer werd direct bij het begin van de AV gesproken; 

zowel een van de 
aanwezigen als de 
voorzitter blikte 
terug op de 
Algemene 
Vergadering van 
vorig jaar 
(november 2022). 
Men had zich 
verbaasd over de wijze waarop toen de discussie was gevoerd 
en het ontbreken van vertrouwen zodat er geen sprake was 
geweest van constructief overleg. Gelukkig konden alle 
aanwezigen in de loop van de deze Algemene Vergadering 
constateren dat in 2022 sprake was geweest van een – 
eenmalige – dip. Zowel bij de behandeling van het verslag als 
bij de jaarrekening en de begroting verliepen de discussies nu in 

uitstekende sfeer. 
Voordat de Algemene Vergadering de financiële stukken 
besprak, was er eerst een terugblik op twee 
Federatieactiviteiten: de Federatiedag en de Federatiereis. De 
organiserende club van de Federatiedag in Tilburg wees erop 
dat het voor de organisatie van een Federatiedag noodzakelijk 
is sponsoren te werven (o.a. voor zaal, vervoer en catering). 
Verderop in de AV kwam dit ook terug bij de behandeling van 
de (meerjaren)begroting: als de Federatie wil dat de 
Federatiedag in deze vorm gecontinueerd wordt, zal hiervoor 
een bedrag op de begroting gereserveerd moeten worden. 
Hoewel vorig jaar club Apeldoorn zich had aangemeld de 
Federatiedag in 2024 te organiseren, is inmiddels gebleken dat 
dit niet kan doorgaan. Dus: als een club interesse en 
belangstelling heeft de Federatiedag te organiseren: graag 
contact met een van de bestuursleden (zie website). 
 

https://www.pastrotarians.nl/De%20Federatie/Bestuur/
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Tot nu toe zijn de Federatiereizen steeds busreizen en deze verlopen volgens een al jaren bestaande 
opzet in samenwerking met (bus)firma De Beuk. Op basis van de uitkomsten van de enquête onder 

de leden lijkt er voldoende belangstelling te bestaan voor het 
organiseren van vliegreizen en de organisatoren verwachten in 
begin 2024 een voorstel te kunnen doen voor de 
bestemming(en). 
 
Hierna kwam het Financieel verslag aan de orde. Dit financieel 
verslag had de goedkeuring van de kascommissie gekregen. Na 
een informatieve vraag over de staat van baten en lasten werd het 
verslag met applaus goedgekeurd en ging de vergadering over 
naar het bespreken van de (meerjaren)begroting. De 
penningmeester gaf aan dat het nieuwe bestuur (daarover later 
meer) nog kritisch zal kijken naar een aantal uitgaven maar 
duidelijk is wel dat ICT (bijvoorbeeld werken met een app) een 
forse investering vraagt. Verrassend voor het bestuur was dat een 
aantal aanwezigen het bestuur voorstelde niet te werken met een 
aantal jaren enkele geringe verhogingen van de contributie 

(momenteel € 10,--) maar juist op korte termijn eenmaal een grotere verhoging van de contributie 
door te voeren. Op die manier zou ook het interen op het eigen vermogen niet nodig zijn.  De 
penningmeester reageerde hierop – uiteraard – verheugd maar gaf ook aan dat in het verleden de 
Algemene Vergadering juist had gevraagd het eigen vermogen van Federatie van Clubs van Past 
Rotarians te verminderen. Vooralsnog leidde de suggestie dan ook niet tot een aanpassing van de 
begroting maar het bestuur zag het als een 
waardevolle bijdrage aan de discussie en men 
zal hierop zeker terugkomen. Uiteindelijk werd 
de begroting met applaus goedgekeurd. 
 
In de rondvraag kwam naar voren in hoeverre 
het nodig is als ‘lokale’ club te werken met 
statuten. Deze vraag kwam met name voort uit 
de vraag hoe om te gaan met digitale 
stemmingen onder de leden. Het blijkt dat er in 
het land diverse ‘modellen’ zijn”. Er zijn clubs 
met (streng gereglementeerde) statuten maar 
ook gaf een van de clubs aan juist niet te werken 
met statuten en ook dat blijkt prima te 
functioneren.  
 
Dan is het tijd voor de bestuurswissel.  De 
vertrekkend voorzitter vroeg de nieuwe 
voorzitter, Henk Jan Schipperheijn, de nieuwe 
secretaris Martin Knoop, de nieuwe webmaster 
Willem van der Veen en de nieuwe clubofficer 
Mame Douma naar voren te komen.  
Vervolgens sprak de nieuwe voorzitter, Henk 
Jan Schipperheijn, alle vertrekkende bestuurders 
toe: Rob van der Heijden, Maxime Kaplan, Tjeert ten Wolden en Jørgen Sørensen. Zij werden niet 
alleen met woorden bedankt voor hun werkzaamheden maar kregen ook een kistje wijn. 
Penningmeester Gerrit Volkers maakt als enig bestuurslid ook deel uit van het nieuwe bestuur en 
kreeg daarvoor dank uitgesproken.   
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Geheel tot slot werd Betty Wennekes gevraagd naar voren te komen. Zij ontving twee bossen 
bloemen: een van het ‘oude’ en ook een van het ‘nieuwe’ bestuur voor enerzijds alle 
werkzaamheden in de afgelopen jaren maar anderzijds ook voor haar toezegging de komende 
maanden het nieuwe bestuur te willen assisteren bij het inwerken. 
 
 
Het moge duidelijk zijn dat de aanwezigen daarna bij de lunch voldoende stof hadden om na te 
praten over deze bijzonder prettig verlopen Algemene Vergadering van onze Federatie van Clubs 
van Past Rotarians. 
 
Martin Knoop 
Secretaris  
 
 

 
  


